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Al Tijori Savings Account is a Savings Account offered by AlRayan Bank in which 
accountholder’s deposited funds are invested on unrestricted Mudarabah basis.
AlRayan Bank shall be entitled as a Mudarib partner in managing and investing the 
Customer's deposits for 95% of the realized profit. This percentage may be changed on 
the renewal of the deposit in question based on the declared Mudarib profit sharing 
announced by AlRayan Bank at the beginning of every Gregorian financial year as per the 
investment period for each investment deposit.
In the event of loss the depositor shall bear the loss unless it is proven that AlRayan Bank 
has failed to comply with the terms of the Mudarabah or it is proved that the failure in 
question has resulted from AlRayan Bank willful misconduct or its gross negligence.
The investment shall be carried out on the basis of unrestricted Mudarabah and the Bank 
shall have the absolute discretion to do whatever it deems suitable to attain the mutual 
benefit of the two parties.
The Bank shall have the right to deduct a portion of the investment return before the 
distribution of the profit between the two parties. The deducted amount shall be used to 
establish an equalization reserve to maintain a stable future rate of return. The deposit 
profit, if realized, will be credited to the Customer's  account with the Bank.
If the Mudarabah attains to Rabb Almal, a profit that exceeds …..%, then any excess 
amount shall be for the Mudarib. Rabb Almal may at his own choice assigns the portion of 
his own profit for the Mudarib as an incentive for the Mudarib’s good performance
The expected rate of profit will be determined by AlRayan Bank at its sole discretion and 
would be paid out monthly. However, the frequency is subject to modification without any 
notice as per AlRayan Bank’s discretion.
The Al Tijori Savings Account is offered in Qatari Riyal only
Only one draw savings account is permitted per customer
The Account is provided with a Debit Card; withdrawals and deposits can be made from/
to the Account
Al Tijori Savings Account can only be opened by Individuals
Al Tijori Savings Account can be opened by Minors provided the natural Guardian of the 
minor abides by the General Terms & Conditions of AlRayan Bank
The customer agrees, accepts and authorizes AlRayan Bank to debit all the charges, fees 
and expenses arising in their account with the bank

Prize Draw
Eligible Al Tijori Savings Account accountholders shall be entitled to participate in the prize 
draws to be conducted by AlRayan Bank. The prize draw shall be conducted by AlRayan 
Bank subject to the terms and conditions mentioned in the eligibility and prizes. AlRayan 
Bank staff and its subsidiary staff will be excluded from all the prizes.
In case of Al Tijori joint accountholder winner, the prize will be transferred to the Al Tijori 
joint account
Customer shall be aware that these prizes are not an integral part of Al Tijori Saving 
Account and awarding the prizes is not an obligation on AlRayan Bank
AlRayan Bank shall conduct Twice a month, Monthly and Quarterly draws. The frequency, 
terms, and conditions of such draws shall remain subject to modification without any prior 
notice at the sole discretion of the bank.

Twice a Month Eligibility
AlRayan Bank customer should maintain a minimum average monthly balance of QAR 
10,000 in the Al Tijori Saving Account to be eligible for the Twice a Month draw
Draw period between 1st to 15th of any month, average monthly balance of previous 
month will be considered
Draw period between 16th to End of Month of any month, average monthly balance of the 
current month will be considered
Each QAR 10,000 of average monthly balance is equal to 1 entry in the monthly draw
Customers with an average monthly balance below QAR 10,000 will not be eligible for 
the monthly draw
Customers are allowed to win Twice a Month prizes multiple times. However, they cannot 
win monthly in the same month or quarterly in the same quarter.
Account Opening date should be more than or equal to a calendar month from the latest 
Twice a month draw

حســاب التجــوري: هــو حســاب تُــوفير يقدّّمــه بنــك الريــان، تُُســتثمر فيــه أمــوال المــودعين على أســاس 
المضاربــة المطلقــة

يســتحق بنــك الريــان كشريــك مضــارب بعملــه فــي إدارة واســتثمار أمــوال العميــل حصــة شــائعة بنســبة 
ــة الشــائعة التي  ــدّ، وذلــك فــي ضــوء نســب المضارب ــدّ التجدّي ــح المحقــق قابلــة للتغــيير عن 95% مــن الرب
ــة  ــتثمار المختلف ــب فترات الاس ــة حس ــة ميلادي ــنة مالي ــة كل س ــا فــي بدّاي ــان ويعلنه ــك الري ــا بن يحدّده

ــتثمارية ــع الاس للودائ

وفــي حالــة الخســارة ســوف يتحمــل المــودع الخســارة مــا لــم يثبــت أن البنــك قــدّ أخــل بشروط المضاربــة 
وأن ذلــك الإخلال كان نتيجــة مبــاشرة لســوء تُصرفــه أو إهمــال كــبير مــن جانبــه

يتــم الاســتثمار على أســاس المضاربــة المطلقــة وللبنــك مطلــق الحريــة فــي كل مــا يــراه مناســباً لتحقيــق 
ــل  ــدّ الاســتثمار قب ــك اقتطــاع نســبة مــن عائ المصلحــة المشتركــة لهــذا، وســوف يكــون مــن حــق البن
ــن  ــعين م ــتوى م ــة على مس ــرض المحافظ ــاح بغ ــدّل الأرب ــي مع ــن احتياط ــرفين لتكوي ــه على الط تُوزيع

عائــدّ الاســتثمار

ــذا  ــص ه ــرفين، ويُخص ــاح بين الط ــع الأرب ــل تُوزي ــتثماري قب ــدّ الاس ــن العائ ــزء م ــاع ج ــك اقتط ــق للبن يح
المبلــغ لإنشــاء احتياطــي موازنــة الأربــاح، بهــدّف المحافظــة على معــدّل عائــدّ مســتقر فــي المســتقبل. 

ــك ــدّى البن ــل ل ــاح على الوديعــة، يُجــرى قيدّهــا فــي الحســاب الخــاص بالعمي وفــي حــال تُحقــق أرب

اذا حققــت المضاربــة ربحــاً لــرب المــال يزيــدّ عــن ……….% فــإن مــا زاد على ذلــك مــن ربــح هــو للمضــارب 
ــه على حسن  ــأة ل ــارب كمكاف ــح المض ــه لصال ــن أرباح ــزء م ــن ج ــازل ع ــاره أن يتن ــال باختي ــرب الم ــوز ل ويج

الأداء

يًا، إلا أن  ــهر ــاح ش ــك الأرب ــوزع تُل ــاص، وتُ ــره الخ ــا لتقدّي ــة وفقً ــاح المتوقع ــبة الأرب ــان نس ــك الري ــدّد بن يُح
ــك ــر البن ــاءً على تُقدّي ــبق بن ــار مس ــيير دون إخط ــة للتغ ــع قابل ــة التوزي ي دور

يُقدَّم حساب التوفير "التجوري" بعملة الريال القطري فقط.

يسمح لكل عميل بفتح حساب تُوفير واحدّ فقط ضمن برنامج السحب.

يُزود الحساب ببطاقة خصم مباشر، ويمكن إجراء عمليات السحب والإيدّاع من/إلى الحساب.

يحق للأفراد فقط فتح حساب التوفير "التجوري".

يجــوز فتــح حســاب التــوفير "التجــوري" للــقُصَر، شريطــة التزام الــولي أو الــوصي للقــاصر بــالشروط والأحــكام 
العامــة المعتمــدّة لــدّى بنــك الريان

يوافــق العميــل ويُقــرّ ويُفــوّض بنــك الريــان بخصــم جميــع الرســوم والمصاريــف والتكاليــف المترتُبــة على 
حســابه لــدّى البنــك

السحب على الجوائز

يحــق لأصحــاب حســاب التــوفير "التجــوري" المؤهــلين المشــاركة فــي الســحوبات على الجوائــز التي يجريهــا 
ــيتم  ــا. س ــن عنه ــز المعل ــوع الجوائ ــة ون ــة بالأهلي ــكام الخاص ــلشروط والأح ــا ل ــك وفقً ــان، وذل ــك الري بن

اســتثناء موظفــي بنــك الريــان وموظفــي فروعــه مــن كافــة الجوائــز

ــه  ــزة إلى حســاب الجني ــل الجائ ــه المــشترك مــن الجهــة، ســيتم تُحوي ــة فــوز حامــل حســاب الجني فــي حال
ــشترك الم

ــية  ــا الأساس ــن المزاي ــزءًا م ــدّ ج ــز لا تُُع ــذه الجوائ ــأن ه ــة ب ــة تُام ــون على دراي ــل أن يك ــب على العمي يج
ــان.   ــك الري ــا على بن ــكّل التزامً ــز لا يُش ــم الجوائ ــا أن تُقدّي ــوري"، كم ــوفير "التج ــاب الت لحس

ــنوية.  ــع س ــحوبات رب ــهرية، وس ــحوبات ش ــهر، وس ــرتُين فــي الش ــحوبات م ــراء س ــان بإج ــك الري ــوم بن يق
وتُخضــع وتُيرة هــذه الســحوبات وشروطهــا وأحكامهــا للتعدّيــل فــي أي وقــت دون إشــعار مســبق، وذلــك 

وفقًــا للتقدّيــر المطلــق للبنــك

أهلية المشاركة في السحوبات التي تُجرى مرتين في الشهر 

ــري فــي  ــال قط ي ــن 10,000 ر ــل ع ــهري لا يق ــدّ ش ــط رصي ــاظ على متوس ــان الحف ــك الري ــل بن ــب على عمي يج
ــهر ــان فــي الش ــرى مرتُ ــذي يُج ــحب ال ــاركة فــي الس ــؤهلًا للمش ــون م ــوري" ليك ــوفير "التج ــاب الت حس

فترة الســحب مــن 1 إلى 15 مــن أي شــهر: يُحتســب متوســط الرصيــدّ الشــهري وفقًــا لرصيــدّ الحســاب فــي 
الشــهر الســابق

فترة الســحب مــن 16 حتى نهايــة الشــهر: يُحتســب متوســط الرصيــدّ الشــهري وفقًــا لرصيــدّ الحســاب فــي 
الشــهر الحــالي

كل 10,000 ريال قطري من متوسط الرصيدّ الشهري تُعادل فرصة واحدّة في السحب الشهري.

ــلين للاشتراك فــي  ــري غير مؤه ــال قط ي ــن 10,000 ر ــهري ع ــم الش ــط رصيدّه ــل متوس ــن يق ــملاء الذي الع
ــهري ــحب الش ــة الس عملي

ــوز  ــه لا يج ــرة. إلا أن ــن م ــهر أكثر م ــان فــي الش ــرى مرتُ ــذي يُج ــحب ال ــز الس ــوز بجوائ ــملاء الف ــوز للع يج
للعميــل الفــوز بالجائــزة الشــهرية أكثر مــن مــرة خلال نفــس الشــهر، ولا بالجائــزة الفصليــة أكثر مــن مــرة 

ــل ــس الفص خلال نف

يجــب أن يكــون تُاريــخ فتــح الحســاب أقــدّم مــن تُاريــخ آخــر ســحب نصــف شــهري )ســحب يُقــام مــرتُين فــي 
الشــهر(، وذلــك بمــا لا يقــل عــن شــهر مــيلادي كامــل

Terms and Conditions for Al Tijori Savings Account الشروط والأحكام لحساب توفير التجوري
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Monthly Draw Eligibility
AlRayan Bank customer should maintain a minimum average monthly balance of QAR 
10,000 in the Al Tijori Savings Account to be eligible for the monthly draw
Each QAR 10,000 of average monthly balance is equal to 1 entry in the monthly draw
Customers with an average monthly balance below QAR 10,000 will not be eligible for 
the monthly draw
Customers are not allowed to win monthly prizes multiple times and/or quarterly prize for 
the next 12 months. However, this condition can be modified without any notice as per 
AlRayan’s Bank discretion
In case of a minor, the prize will be awarded to the Guardian
Account Opening date should be more than or equal to a calendar month from the latest 
monthly draw
Eligibility criteria for the draw can be modified without any notice as per AlRayan Bank’s 
discretion

Quarterly Draw Eligibility
AlRayan Bank customer should maintain a minimum average quarterly balance of QAR 
10,000 in the draw savings account to be eligible for the quarterly draw
Each QAR 10,000 of average quarterly balance is equal to 1 entry in the quarterly draw
Customers with an average quarterly balance below QAR 10,000 will not be eligible for 
the quarterly draw
Customers who win one quarterly prize, will not be eligible to win another quarterly prize 
for the next 36 months. However, this condition can be modified without any notice as per 
AlRayan’s Bank discretion
Customers who win one quarterly prize, are not eligible to win any other prize in the 
following months
In case of a minor, the prize will be awarded to the Guardian
Account Opening date should be more than or equal to a calendar quarter from the latest 
quarterly draw
Eligibility criteria for the draw can be modified without any notice as per AlRayan Bank’s 
discretion

Draw Eligibility for Salary Transfer Customers
For customers transferring salary in the Al Tijori Savings Account will be eligible for, 
additional entries as follows:
• Salary Transfer from QAR 20,000 to QAR 34,999 – 1 entry
• Salary Transfer from QAR 35,000 – QAR 49,999 – 2 entries
• Salary Transfer more than or equal to QAR 50,000 – 3 entries
The customer will only be eligible for the first eligible Twice a Month draw based on their 
1st Salary transfer in the Al Tijori Savings Account
The customer will not be eligible for the monthly and quarterly draw
The account opening date should be more than or equal to a calendar month
Eligibility criteria for the salary transfer can be modified without any notice as per AlRayan 
Bank’s discretion

Prizes and Winners
All the prizes given to the accountholder/ customer shall be at the sole discretion of 
AlRayan Bank. The prizes will be in cash or any other form as decided by AlRayan Bank, at 
its sole discretion from time to time.
The type of prizes and/or number of winners can be modified without any notice as per 
AlRayan Bank’s discretion
With regards to any matter in relation whatsoever with the prizes, AlRayan Bank’s 
decision and records will be final and legally binding
The prizes and winners and can be modified as per AlRayan Bank’s sole discretion. No 
advanced notice would be given. Details would be available on the website.
AlRayan Bank shall contact the winners through its designated communication channels, 
as deemed appropriate and necessary at its sole discretion
AlRayan Bank will transfer the winning amount to the winner’s Al Tijori Savings Account 
within 30 calendar days. In case the Al Tijori Savings Account is closed before transferring 
the payment, a cheque will be issued on the name of the winner. If it is not collected within 
30 calendar days from the cheque issue date due to any reason, the bank will not be liable 
to pay to the winner.

شروط الأهلية للسحب الشهري

يــال قطــري فــي حســاب  يجــب على عميــل بنــك الريــان الاحتفــاظ بمتوســط رصيــدّ شــهري لا يقــل عــن 10,000 ر
التــوفير "التجــوري" ليكــون مــؤهلًا للدّخــول في الســحب الشــهري

يــال قطــري مــن متوســط الرصيــدّ الشــهري تُمنــح العميــل فرصــة واحــدّة للدّخــول فــي الســحب  كل 10,000 ر
الشــهري

يــال قطــري مؤهــلين للمشــاركة  لــن يكــون العــملاء الذيــن يقــل متوســط رصيدّهــم الشــهري عــن 10,000 ر
فــي الســحب الشــهري.

ــنوية خلال فترة اثني  ــع س ــزة رب ــدّة و/أو جائ ــرة واح ــن م ــهرية لأكثر م ــز ش ــوز بجوائ ــل الف ــوز للعمي لا يج
عشر )12( شــهرًا متتاليــة. ويحتفــظ بنــك الريــان بالحــق فــي تُعدّيــل هــذا الشرط فــي أي وقــت دون إشــعار 

ــره المطلــق.  مســبق، وذلــك وفقًــا لتقدّي

في حالة القاصر، تُُمنح الجائزة إلى الولي/الوصي القانوني.

ــخ  ــن تُاري ــل- م ــابه - على الأق ــح حس ــل على فت ــيلادي كام ــهر م ــقضي ش ــل أن ين ــل العمي ــشترط لتأهي يُ
ــهري الأخير ــحب الش ــة الس عملي

ــا لســلطته  ــات الســحب دون إخطــار مســبق، وفقً ــة عملي ــل معــايير أهلي ــان بحــق تُعدّي ــك الري يحتفــظ بن
ــة التقدّيري

شروط الأهلية للسحب الربع سنوي
يــال قطــري فــي  يجــب على عميــل بنــك الريــان الاحتفــاظ بمتوســط رصيــدّ ربــع ســنوي لا يقــل عــن 10,000 ر

حســاب التــوفير ليكــون مــؤهلًا للدّخــول فــي الســحب الربــع ســنوي
يــال قطــري مــن متوســط  يُمنــح العميــل فرصــة واحــدّة للدّخــول فــي الســحب الربــع ســنوي لــكل 10,000 ر

الرصيــدّ الربــع ســنوي
يــال قطــري غير مؤهــلين للمشــاركة فــي  العــملاء الذيــن يقــل متوســط رصيدّهــم الربــع ســنوي عــن 10,000 ر

الســحب الربــع ســنوي
العــملاء الفائــزون بجائــزة ربــع ســنوية واحــدّة لا يحــق لهــم الفــوز بــأي جائــزة ربــع ســنوية أخــرى لمــدّة 
ــة  ــا للســلطة التقدّيري ــك وفقً ــل هــذا الشرط دون إخطــار مســبق، وذل ــك، يجــوز تُعدّي 36 شــهرًا. ومــع ذل

ــان المُطلقــة لبنــك الري
العميل الفائز بجائزة ربع سنوية لا يحق له الفوز بأي جائزة أخرى في الأشهر التالية مباشرة.

في حالة القاصر، تُُمنح الجائزة إلى الولي أو الوصي القانوني.
ــة  ــنة ميلادي ــع س ــن رب ــل ع ــدّة لا تُق ــاب م ــح الحس ــدّ مضى على فت ــون ق ــل أن يك ــل العمي ــشترط لتأهي يُ

ــع ســنوي. ــخ آخــر ســحب رب ــل تُاري ــة قب كامل
ــا لســلطته  ــات الســحب دون إخطــار مســبق، وفقً ــة عملي ــل معــايير أهلي ــان بحــق تُعدّي ــك الري يحتفــظ بن

ــة التقدّيري

شروط الأهلية للسحب لعملاء تحويل الراتب

العــملاء الذيــن يحوّلــون رواتُبهــم إلى حســاب التــوفير "التجــوري" يكونــون مؤهــلين للحصــول على فــرص 
إضافيــة فــي الســحب، وذلــك على النحــو التــالي

تُحويل راتُب من 20.000 إلى 34,999 ريال قطري = فرصة واحدّة  •

تُحويل راتُب من 35,000 إلى 49,999 ريال قطري = فرصتان  •

تُحويل راتُب بقيمة 50,000 ريال قطري أو أكثر = 3 فرص  •

يكــون العميــل مــؤهلًا فقــط للمشــاركة فــي أول ســحب يُجــرى مرتُــان فــي الشــهر، وذلــك اســتنادًا إلى 
أول عمليــة تُحويــل راتُــب تُُــودع فــي حســاب التــوفير "التجــوري". 

لا تُُمنح فئة عملاء تُحويل الراتُب أهلية المشاركة في السحب الشهري أو الربع سنوي.

يُشترط لتأهيل العميل أن ينقضي شهر ميلادي كامل على فتح حسابه على الأقل.

ــا  ــبق، وفقً ــار مس ــب دون إخط ــل الراتُ ــة بتحوي ــة الخاص ــايير الأهلي ــل مع ــق تُعدّي ــان بح ــك الري ــظ بن يحتف
ــة ــة المُطلق ــلطته التقدّيري لس

الجوائز والفائزون

جميــع الجوائــز التي تُُمنــح للعميــل أو صاحــب الحســاب تُكــون وفقًــا لتقدّيــر بنــك الريــان المطلــق. ويحــق 
للبنــك منــح الجوائــز نقــدًّا أو بــأي شــكل آخــر يــراه مناســبًا، وذلــك حســب مــا يحــدّده مــن وقــت لآخــر

يحتفظ بنك الريان بحق تُعدّيل نوع الجوائز وعدّد الفائزين دون إخطار مسبق.

تُُعدّ قرارات وسجلات بنك الريان نهائية وملزمة قانونًا فيما يخص أي مسألة تُتعلق بالجوائز.

ــن دون  ــدّد الفائزي ــز وع ــوع الجوائ ــل ن ــة - تُعدّي ــة المُطلق ــلطته التقدّيري ــا لس ــان- وفقً ــك الري ــق لبن يح
الحاجــة إلى إرســال إخطــار مُســبق، علمًــا بإتُاحــة كافــة التفاصيــل ذات الصلــة على الموقــع الإلكترونــي 

ــك ــاص بالبن الخ

يتواصــل بنــك الريــان مــع الفائزيــن مــن خلال القنــوات الرســمية المخصصــة لذلــك وفقًــا لمــا يــراه مناســبًا 
يًا وضرور

ــب  ــا حس ــز خلال 30 يومً ــاص بالفائ ــوري" الخ ــوفير "التج ــاب الت ــزة فــي حس ــغ الجائ ــان مبل ــك الري ــودع بن يُ
ــز ــم الفائ ــيك باس ــك ش ــدّر البن ــغ، يُص ــل المبل ــل تُحوي ــاب قب ــال إغلاق الحس ــم. وفــي ح التقوي

وفــي حــال عــدّم اســتلام الشــيك خلال 30 يومًــا تُقويميًــا مــن تُاريــخ إصــدّاره لأي ســبب كان، فــإن البنــك لا 
يتحمــل أي مســؤولية تُجــاه صرف المبلــغ للفائــز



alrayan.com
بنـــك الريان )ش.م.ع.ق(  69 شـــارع العد الشرقي، ص.ب 28888، لوســـيل، قطر.  هاتـــف: 3333 4425 974+ 
AlRayan Bank )Q.P.S.C(  69 Alad Al Sharqi Street, P.O. Box 28888, Lusail, Qatar. Tel.: +974 4425 3333

The prizes are non-transferrable. It will be paid directly to the winner’s Al Tijori Savings 
Account by AlRayan Bank. The prizes are non-transferable and cannot be paid, remitted or 
deposited to a person or account other than the winner’s Al Tijori Savings Account
All taxes, if any, that are applicable or payable on the prize is the sole responsibility and 
liability of the winner
The draw dates or period is subject to modification without any notice as per AlRayan 
Bank’s discretion. The customers can check the bank’s website for all the updates about 
the prizes and dates.
AlRayan Bank reserves the right to use winners’ names, photographs and videos in all 
current/future promotional, advertising campaigns and/or marketing material
The draw will be conducted in the presence of a representative from the Ministry )MOCI( 
and the winners selected by them will be final

Draw Exclusions
The customer should not be a delinquent customer for any facilities obtained from 
AlRayan Bank. Al Tijori Savings Account should be active and KYC up to date.
Customer should not be in the blacklisted database subject to AML/CFT/Sanctions/
Regulatory breaches or in the blacklist of the bank and/or not have any criminal offence 
as per the Laws of Qatar
Unless otherwise stated in these Terms and conditions, the Terms and conditions for the 
Banking services at AlRayan Bank will be applied.

DECLARATION

I have read and understood all the Terms and Conditions mentioned above and agree to 
abide by them

Name:

Signature:

الإقـــرار

أُقرّ بأنني قدّ قرأت وفهمت جميع الشروط والأحكام المذكورة أعلاه، وأوافق على الامتثال لها.

الاسم:

التوقيع:

ــوز  ــز. ولا يج ــاص بالفائ ــوري" الخ ــوفير "التج ــاب الت ــاشرة فــي حس ــودع مب ــل، وتُ ــة للتحوي ــز غير قابل الجوائ
ــل ــز المؤه ــاب الفائ ــر غير حس ــاب آخ ــخص أو حس ــزة لأي ش ــدّاع الجائ ــل أو إي ــع أو تُحوي دف

ــز وحــدّه ســدّاد جميــع الضرائــب المترتُبــة على الجائــزة- إن وجــدّت- وتُقــع تُحــت مســؤوليته  يتحمــل الفائ
الكاملــة

ــا لســلطته  ــك وفقً ــخ أو فترات الســحب دون إخطــار مســبق، وذل ــل تُواري ــك بالحــق فــي تُعدّي يحتفــظ البن
التقدّيريــة. ويمكــن للعــملاء متابعــة التحدّيثــات المتعلقــة بالجوائــز والمواعيــدّ مــن خلال موقــع البنــك 

ــي الإلكترون

يحتفــظ بنــك الريــان بالحــق فــي اســتخدّام أســماء الفائزيــن وصورهــم ومقاطــع الفيدّيــو الخاصــة بهــم 
فــي أي حــملات دعائيــة حاليــة أو مســتقبلية، أو فــي المــواد التســويقية والإعلانيــة الخاصــة بالبنــك

ــار الفائزيــن مــن  تُُجــرى عمليــة الســحب بحضــور ممثــل عــن وزارة التجــارة والصناعــة وتُُعــتبر قــرارات اختي
قبــل اللجنــة نهائيــة وملزمــة

استثناءات المشاركة في السحب

ــهيلات  ــن التس ــن فــي أي م ــملاء المتعثري ــن الع ــحب إذا كان م ــاركة فــي الس ــل المش ــق للعمي لا يح
الائتمانيــة الممنوحــة لــه مــن بنــك الريــان. كمــا يــشترط أن يكــون حســاب التــوفير "التجــوري" نشــطًا، وأن 

ــة ــك" محدّث ــات "اعــرف عميل تُكــون بيان

ــوال أو  ــل الأم ــة غس ــق بمكافح ــوداء تُتعل ــات س ــدّة بيان ــا فــي أي قاع ــل مدّرجً ــون العمي ــب ألا يك يج
مكافحــة تُمويــل الإرهــاب أو العقوبــات أو مخالفــات تُنظيميــة، وألا يكــون مدّرجًــا فــي القائمــة الســوداء 

لــدّى البنــك و/أو متورطًــا فــي أي جريمــة وفقًــا لأحــكام القــوانين المعمــول بهــا فــي دولــة قطــر

مــا لــم يُنــص على خلاف ذلــك فــي هــذه الشروط والأحــكام، تُسري الشروط والأحــكام الخاصــة بالخدّمــات 
المصرفيــة لــدّى بنــك الريــان


